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Urheilulukio
Yhden lukion malli olisi merkittävä haitta urheilulukiolaisille: 

- Noin 120 opiskelijaa joutuisi kulkemaan urheiluopistolta keskustaan 3 
päivänä viikossa aamutreeneistä. 

- Suurella osalla on myös iltapäivällä treenejä useasti urheiluopistolla, joten 
todellisuudessa kulkemisia voisi tulla jopa 8 krt/vko ylimääräistä

- Monella lukiolaisista ei ole mahdollisuutta kätevään kulkemiseen (asuu 
kaukana, joten pyörä hankala, eikä ole autoa)

- Vaikka kulkeminen olisikin mahdollista, niin aikaa kuluu siirtymisiin, 
pahimmillaan toista tuntia viikossa

- Urheilulukion tehtävänä on mahdollistaa urheilun ja opiskelun yhteensovitus, 
joten kahden lukion malli olisi tämän kannalta huomattavasti huonompi 
vaihtoehto



Lisää urheilulukiosta

Miksi Oukku urkalla olisi parempi vaihtoehto?
+ Kun lukio olisi ihan urheiluopiston yhteydessä, se olisi iso etu urheilulukion 

kannalta
+ Kun ei tarvitsisi siirtyä paikasta toiseen, voisi koulupäivä olla tehokkaampi, 

jolloin jäisi enemmän aikaa muuhun
+ Lukion ja urheiluopiston sama paikka tukisi urheilijan kaksoisuraa parhaiten
+ Uusi Oukku voisi houkutella nykyistä vahvemmin opiskelijoita 

urheiluakatemiaan (yhtä hyviä olosuhteita ei monessa paikassa) -> lisäisi 
Rovaniemen vetovoimaa



Päivälukio + ammattilukio
- Yhden lukion mallissa olisi kaksi rakennusta, ja niiden välillä joutuisi 

siirtymään pahimmillaan useaan kertaan päivässä
- Ounasvaara voi olla monille koulumatkaa ajatellen parempi vaihtoehto
- Noin 1 000 oppilaan lukiossa opettaja-oppilassuhteita voi olla vaikeampi 

muodostaa, jos opettaja vaihtuu koko ajan
- Yhden lukion mallissa keskustaan pitäisi saada parkkitilaa (moni oukkulainen 

asuu kaukana)
+ Keskustaan paremmat julkisen liikenteen yhteydet (ei kuitenkaan kaikkialta)
+ Isosta lukiosta (yhden lukion malli) voisi löytyä enemmän erilaisia ihmisiä

+ Kahden lukion mallissa liikunnanohjaajat, jotka suorittavat ammattilukiota, 
saisivat olla samassa paikassa koko opintojen ajan, tämä helpottaisi heidän 
koulunkäyntiä.



Yhteenveto

Opiskelijakunnan yksimielinen näkemys on, että kahden lukion malli (Oukku 
urheiluopistolle) on parempi vaihtoehto. Se palvelee paremmin erityisesti 
urheilulukion erityistehtävää, mutta myös päivälukiolaisia ja ammattilukiolaisia. 
Vaikka yhden lukion mallissakin on hyviä puolia, mutta kahden lukion mallissa on 
niitä huomattavasti enemmän.
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